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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  7. december 

2020 
Tidspunkt:  17.00 – 19.30 

 
Sted: Personalerum 

Møde indkaldt 
af: 

NM 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: NM 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Tina Quaade Skotte, Næstformand, Sonny Storgaard, Ann-Marie 
Bengtzen, Dorthe Rousing, Susanne Steensen, Henrik Olsen, Claus Holm, Malene 
Dilling, Michael Brohavn. 
Elevrep.: Martin og Lykke 9. kl. 
Medarbejderrepræsentanter SJ og JS,  

Ledelse: Viceskoleleder: Nete Maegaard. 
Afbud fra: Claus, Ann-Marie, Susanne 
 

 

1.Emne:  Nyt fra elevrådet (10 min) 

Til orientering. Elevrådsrepræsentanter har ordet. 

Konklusion Der er holdt produktionsmøde for video og PowerPoint. Det store elevråd har 
skrevet scenerne til filmen Claus skal deltage   

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

NM fortæller Jesper at et toilet ikke virker.    

   

   

 

2.Emne:  Feedback på økonomi (10 min) 

Til orientering Hvad har vi fået/får vi refunderet af kommunen v. Sonny. 

Konklusion(er): Vi har samlet set fået tilført 645.448 kr. i budgettet for 2020 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

3.Emne:  Elevfravær, personalefravær 

Til orientering  

Konklusion(er): Vi har set på tallene. I næste nyhedsbrev italesætter vi, at vi står i en situation, 
hvor vi bruger mange vikartimer, og at vi er opmærksomme på at øge 
kvaliteten af vikartimerne.  
Skolen reagerer, når en elev får for meget fravær. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

4.Emne:  Få det nu Fixet puljen v. Claus og Nete (20 min) 

Udarbejdelse af plan Claus fremviser skolebestyrelsens bud og billeder. NM fremlægger input fra MED 
og elever 

Konklusion(er): Dorthe viste og forklarede PowerPointen. Claus har arrangeret et møde med 

Team ejendom. Team ejendom kan måske byde ind med løsningsforslag. 
Både MED, elevråd og skolebestyrelse stemmer for der skal købes et nyt 
underlag til boldbanen hos udskolingen.  
Basket kurven skal op (Jesper) 
Klatrestativet skal males. Og andet skal males. 
Halvtag ved de stores skolegård. 
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Fodboldmål op. 

Vi vil gerne sende en åben invitation til byrådet om at komme ud at kigge på 
vores udeområder. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tina taler med Claus om hvilke punkter, vi mener Team 
ejendom må tage sig af.  

  

NM beder Jesper om at afmontere rebstige i klatrestativ.    

Vi vil gerne invitere børn- og familieudvalget ud til et 
skolebestyrelsesmøde - og til at se området udenfor. D. 
8. marts kl. 16:00-17:00.  

Dorthe inviterer børn- og 
familieudvalget.  

 

 

5.Emne:  Feedback fra strategi workshop v. Tina (20 min) 

Til orientering Firhøjskolen har været repræsenteret ved alle 4 workshops, og Tina var med til 
den opfølgende.  

Konklusion(er): Rapporten, de præsenterede, bar præg af, at den var lavet (for) hurtigt. Den 
afsluttende workshop var god. Der laves en fælles folkeskolestrategi.  
Tina har sendt sine opsummerede kommentarer afsted til styregruppen.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

6.Emne:  Feedback fra forældremøder - med idékatalog v. Nete (20 min) 

Til orientering Idékataloget fremsendes fredag. Ideer og meninger oplistes uden prioritering. 
Måske skal vi bruge tid på at prioritere? 

Konklusion(er): På mødet i januar kigger vi på nogle punkter, og kalder ind til et møde mellem 
forældrerådene og nogle skolebestyrelsesmedlemmer - og får lavet nogle gode 
planer.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Referatet skal ind i næste nyhedsbrev.    

   

   

 

7.Emne:  Feedback fra trafik besøget - farlig skolevej (Dorthe og Henrik) 

Til orientering Henrik, Dorthe og Lisbeth var ude at se på skolevejen sammen med en 
konsulent fra Rambøl. Dvs. vi er blevet hørt i forhold til farlig skolevej og har 

givet input. Henrik gennemgik ruten.  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

8.Emne:  Elevernes ophold på skolen efter skoletid 

Til drøftelse Lærerne oplever, at flere børn venter på bussen 15:40 og at andre forældre har 
valgt ikke at tilmelde deres børn SFO, men beder bare børnene vente på skolen, 

til de kommer en time senere? Lærerne ønsker skolebestyrelsens holdning. 

Konklusion(er): Hvor mange drejer det sig om?  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

NM undersøger hvor mange det drejer sig om, og hvilken 

aldersgruppe og tager det med til næste møde 
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   9. Emne:  Gensidig orientering 

Orientering Under dette punkt kan der ikke træffes beslutninger 

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

 Henvendelse fra forælder  
Tina har fået en henvendelse fra en forældre, om en 
personale, der ikke har talt ordentlig til en forælder. 
Tina har efterfølgende fået at vide, at skolen er i god 
dialog med forældrene.  

  

 Elevsag i 9. klasse   

 Ansættelse af ny skoleleder   

 Ansøgning om midler fra udviklingspuljerne    

 En ny skolemadsleverandør har meldt sig på 

banen. 

  

    

Næste møde: 25. januar 2021   

 

 


